
Nogmaals ik protesteer tegen dit besluit omdat het mijn soevereine fysieke integriteit aantast zonder 
mijn goedkeuring met een voor het oog onzichtbare en gevaarlijke schadelijke hoog frequente niet 
ioniserende straling waar wel degelijk een heel goed onderzoek naar gedaan is en het is daarmee 
aangetoond  dat het schadelijk is als het niet geïoniseerd en het niet geharmoniseerd is met kristallen 
voordat het de ether in gegooid word om ons heen omdat het de zogenaamde standaard  van de 
veilige stralingsomgevingsnormen van de INCIRP vele VELE malen overschrijd , ik heb op 23-11-
2019 een hoogleraar emeritus van Washington State University in de microbiologie Dr. Martin Pall 
gefilmd  die een lezing gaf in de Amstel kerk in Amsterdam over zijn tien jaar durende onderzoek 
naar 5G straling op biologische vier en twee benige entiteiten en die liegt er niet om , kijkt U zelf 
maar : https://www.youtube.com/watch?v=vCkWcUYS3nQ&t=321s
Op je gezondheid !


